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Conceptnotulen van de Algemene Ledenvergadering van de NVFS (Nederlandse Vereniging voor Fysiotherapie in 

de Sportgezondheidszorg), gehouden op 29 november 2023 online via Teams  

_______________________________________________________________________________________________ 

Aanwezig:  (19 aanwezigen in Teams, bestuur op één account op kantoor KNGF) 

Bestuur  Marc Diks (voorzitter), Bart van der Wiel (secretaris), René Polman (penningmeester),  

Marloes van Lierop (marketing/communicatie/kwaliteit), Stefan Janssen 

Leden  Eric Buytels, Linda Coppens, Bas Broosus, Mehdi Ghoochannejhad, Dieuwke Hettinga, Jan Heus,  

Jeffrey Jansen, Damian Murphy, Nico Ruiter, Igor Tak, Ingrid Vel, Roel de Vries, Claudia Wesseling,  

Overig  Bouwien Douwes (verenigingsadviseur) 

Verslag  Chris van der Grinten   

Afwezig m.k. Dennis van Poppel, Bart van der Meulen 

 

1. Opening en welkomstwoord  

Marc Diks (voorzitter) opent de vergadering om 20.00 uur en stipt het volgende aan: Het bestuur is positief over de 

inhoud van het kwaliteitskader. De communicatie over het kader verdiende echter niet de schoonheidsprijs. Het 

bestuur heeft zich het afgelopen jaar hard gemaakt voor een faire bekostiging van de master en voor het promoten 

van Return To Play in de sportfysiotherapie.    

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken;  

Er zijn geen mededelingen. Het onderwerp ‘mastereis 2025’ wordt in agendapunt 6 geagendeerd.  

 

3. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 20 juni 2023 (besluitvormend)  

Er zijn geen vragen over het verslag 

 

Besluit: De ALV stelt het verslag per acclamatie vast.   

 

4. Uitleg beleidsvoornemens en goedkeuring 2024 (besluitvormend) 

Bart van de Wiel (secretaris) geeft een toelichting op de voorgenomen activiteiten van de NVFS en het creëren van 

meerwaarde van het NVFS-lidmaatschap door: 

• Het organiseren van nascholing en cursussen en ander vakinhoudelijk lesmateriaal;  

• Het opzetten van ‘Young NVFS’; 
• Goede positionering van Return to Play binnen de fysiotherapie mèt ondersteuning van wetenschap.   

• Goede positionering van de NVFS buiten de fysiotherapie door diverse samenwerkingen.  

• Actie om de vakinhoudelijke netwerken te koppelen aan de regio-netwerken.  

Er zijn een aantal vragen uit ‘de zaal’: 
Hoeveel leden heeft de NVFS?  

Antwoord: 318 leden  

Wat is er nieuw is aan het gepresenteerde beleid en wanneer het wordt uitgevoerd?  

Antwoord: Er zijn diverse nieuwe acties zoals de vouchers voor ‘Return to Play’, het stimuleren van jonge 
sportfysiotherapeuten om het podium te nemen voor het presenteren van hun onderzoek op het jaarcongres en het 

organiseren van congressen en scholingen in verschillende samenwerkingen met diverse science-netwerken.   

 

Besluit: De ALV accordeert per acclamatie de beleidsvoornemens 2024.   

 

5. Vaststellen begroting 2024 (besluitvormend) 

Er zijn geen vragen over de begroting die bij de vergaderstukken is verstuurd. 

 

Besluit: De ALV accordeert per acclamatie de begroting 2024. 

 

6. Update en stemming mastereis (besluitvormend) 

Marc Diks (voorzitter) geeft een toelichting conform het vergaderstuk. In de vorige ALV en in de juni-vergadering zijn 

reeds verkennende gesprekken gevoerd over het handhaven van de mastereis of de uitsterfconstructie (natuurlijk 

verloop). De voorzitter leest vervolgens enkele meningen die zijn geuit over dit onderwerp voor en voegt toe dat alle 

ander BI’s inmiddels hebben gekozen voor de uitsterfconstructie.  
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Het bestuur heeft onder 386 geregistreerde sportfysiotherapeuten geënquêteerd. 70% van de respondenten is 

master SF. 51,55% van hen kiest voor handhaving van de eis. 48,45% kiest voor natuurlijk verloop. (In deze categorie 

zijn de meeste respondenten 50 tot 65 jaar). De nieuwe instromers vanaf 2010 zijn allen mastergeschoold.  

 

Er start een poll in de chat met de vraag over het handhaven van de mastereis òf de uitsterfconstructie. 

(Van de aanwezigen zijn enkelen niet stemgerechtigden waaronder Damian Murphy, Claudia Wesselink, Bouwien 

Douwes en Chris van der Grinten (notulist)   

De 12 in de chat uitgebrachte stemmen zijn als volgt verdeeld: 

Handhaving mastereis:  2 stemmen 16% 

Uitsterfconstructie:  10 stemmen 83% 

 

Besluit: De ALV stemt met 10 stemmen voor en 2 stemmen tegen voor overgang naar de uitsterfconstructie en dus 

tegen het handhaven van de mastereis.  

 

Er volgen enkele reacties: 

• Het is teleurstellend dat voor de zoveelste keer uit een stemming blijkt dat de leden geen lef tonen en 

durven te kiezen voor masterkwaliteit en meer aansluiting bij wetenschap en collega-medici.  

• Een wijziging in de financiering van de masterstudie zal de keuze op termijn hopelijk een andere kant op 

doen vallen.  

• Wellicht kan ook een bijstelling van het tarief en/of het invoeren van andere betaaltitels voor 

(sport)fysiotherapeuten bijdragen aan het normaliseren van de mastereis voor alle BI’s. Het zou daarbij 
helpen als er ‘best practices’ voor het runnen van een financieel gezonde praktijk worden gedeeld. De NVFS 
zou daar een goede rol bij kunnen spelen.   

 

7. Benoeming nieuwe bestuurslid (besluitvormend) 

Stefan Janssen wordt voorgedragen als nieuw bestuurslid. Hij stelt zichzelf uitgebreid voor. 

 

Besluit: De ALV benoemt Stefan Janssen per acclamatie als bestuurslid van de NVFS.  

 

Stefan Janssen ligt een project toe waarbij vijf hogescholen een bekostigingsaanvraag hebben gedaan voor de 

masteropleiding. Hierover is extern advies ingewilligd en bovendien is het initiatief getoetst aan de maatschappelijke 

behoefte en de behoefte van het werkveld. Ook is een concurrentieanalyse gedaan. Uiteindelijk is door VWS 

besloten slecht twee bekostigde mastertrajecten toe te kennen (Bij de HAN en Saxion). De vijf hogescholen werken 

samen in een bezwaarprocedure om dit teleurstellende besluit aan te vechten. In januari volgt een hoorzitting.  

 

8. Herbenoeming bestuursvoorzitter Marc Diks 

Bart van der Wiel (secretaris) geeft aan dat er vier bestuursjaren van Marc Diks als voorzitter zijn verstreken. Jaren 

waarin hij veel inspanningen heeft geleverd voor de NVFS. Marc Dirks is bereid zijn voorzitterschap voort te zetten.   

 

Besluit: De ALV gaat per acclamatie akkoord met herverkiezing en herbenoeming van Marc Diks als voorzitter NVFS.  

 

9. Afscheid bestuursleden Marloes van Lierop & Rene Polman 

Marc Diks (voorzitter) richt een woord van dank aan René Polman. Zijn kritische blik, zijn financiele expertise, zijn 

geweten en zijn geheugen zijn van onschatbare waarde geweest voor de NVFS.    

Bart van der Wiel (secretaris) richt een woord van dank aan Marloes van Lierop. Met haar focus op de meerwaarde 

van de activiteiten van de NVFS voor de leden en door haar inspanningen in het kader van accreditaties, kwaliteit en 

externe overleg heeft zij bijzonder veel betekend voor de NVFS.  

Vanuit de chat klinken vele dankbetuigingen aan de bestuursleden.  

 

10. Rondvraag en sluiting 

Jeffrey Janssen heeft een vraag over het starten van het nieuwe tijdschrift in plaats van Sport & Geneeskunde. Het 

bestuur zal hierover met hem morgen op het congres contact opnemen.   

De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.  


